
Protokoll möte RHK Styrelse 2022-06-28 

Närvarande: Christian Hallberg, Mikael Hellgren, Andreas Holmgren, Johan Stensson, Erika 

Lundberg, Maria Malmsjö, Daniel Fäldt. 

1. Belastningsregister – Samtliga i styrelsen behöver visa ett nytt utdrag ur 
belastningsregistret för de andra i styrelsen. Idag Maria Malmsjö samt Andreas Holmgren 
visat upp. Samtliga ledare och tränare i lagen F09/10, PF11/13 och PF14/17 behöver 
uppvisa godkänt utdrag ur belastningsregistret. Christian skicka ut till samtliga lag, men 
det räcker att ledare uppvisar för en i styrelsen som sedan prickar av i liggare som 
Christian har. 

2. Halltider – På torsdag 30/6 ska Christian och Andreas ha ytterligare ett möte med 
kommunen samt Söderköpings Innebandyklubb. Detta pga av att innebandyn har insett 
sent att de inte har tillräckligt med halltider för samtliga sina lag och har därmed ansökt 
om att få ta del av RHKs torsdagstider. Då RHK tänkt använda torsdagen för ett pojklag 
samt att F09/10 samt damlaget också tränar torsdagar, anser inte RHK att detta är 
möjligt utan att få något tillbaks. Vi får återkomma med vad som beslutats under mötet 
den 30/6. 

3. Nycklar – Christian har fått tillbaks två set nyckar av de föregående Damlagstränarna. 
Dessa ska lämnas tillbaks till kommunen och nya ska hämtas ut. Christian önskar ett set 
nycklar, Erika samt Camilla i damlaget likaså. Christian återkommer efter mötet på 
torsdag 30/6 om hur man bäst går tillväga. 

4. Säsongsschema – Vi har erhållit tider från förbundet. Då Patrik Håkansson har två 
anmälda lag i två olika serier så gör Patrik ett utkast för sina lag innan de skickas in till 
kommunen. För Damlaget och PF11/13 har det också kommit schema. Christian 
sammanställer alla lagens schema och skickar in till kommunen under v. 27. 

5. Utbildningar – Alexander har sammanställt behoven kring grundutbildningen TU1: 

 
Daniel Fäldt får på sig att påminna Patrik Håkansson om att återkomma inom kort med. 
När vi fått in samtliga så gör Alexander en bokning hos förbundet. 
 



När det gäller Sekreterarutbildning så behövs endast personer för Damlaget utbilda sig. 
Camilla (ny spelande tränare för Damlaget) sätter ihop en lista. Frågan kvarstår hur 
gammal man måste vara för att få sitta i sekretariatet, samt om båda den som sköter 
datorn och den som sköter klockan måste vara utbildade? Denna fråga tar Mikael med 
sig vidare till nätverket. 

6. Handboll Nu – är en ”drive” som handbollsförbundet har. Den innehåller många delar 
men handlar främst om en återstart efter Corona, få många spelare slutat under 
pandemin. Det kommer anordnas event och liknande. Bland annat har man utlyst en 
”Handbollens Dag” den 17 september, så om man som klubb anordnar något särskilt i 
handbollens tecken kan man ansöka om pengar från förbundet. Styrelsen tog dock 
beslutet att vi inte kommer anordnar något särskilt under denna period då vi anser vi har 
gott tillflöde av unga spelare. Däremot tänker vi satsa på kommunen och 
riksidrottsförbundets lokala satsning i höst där vi ska under två tillfällen ställa upp med 
”öppen träning” för barn i kommunen i Ramunderhallen. Detta engagemang kan 
generera 6000kr till klubben. 

7. Kioskansvarig – Maria Malmsjö åtar sig att vara bollplank till någon i laget PF11/13 som 
har ansvar för kiosken under säsongen 22/23. 

8. Domargrupp – Då nya regelverk kommer gällande domare, information som kom precis, 
så vet vi inte riktigt hur det blir med den tänkta ”Domarpool” ihop med Norrköping som 
det var tänkt. Däremot har Erik ev. fått två ny kandidater på kroken samt Alma Lindberg 
(0763-072156) tänka sig att fortsätta. Mikaels dotter säger att hon ev. inte tänker vara domare 
mer. Erik sammanställer under sommaren en lista på domare samt intresserade. 

9. Inköpsansvarig – Maria Malmsjö åtar sig rollen. Första uppdraget är att ordna med 
matchtröjor för damlaget.  

10. LOK-stöd och annat stöd – Christian mailar Lena om eventuella stöd vi kan ansöka om 
från förbundet för nu gällande ”Handboll Nu”. 

11. Facebook – Mikael ger Christian admin-rättigheter till RHKs Facebook. 
12. Laget.se – Christian skickade ut 29/6 till samtliga ledare att uppdatera sina lag på 

Laget.se med både spelare och ledare. 
13. Övriga frågor – Christian har blivit kontaktade av Sportlotten. Beslut togs att vi som 

förening ska sälja 500 lotter (50kr/lott, 25kr per såld lott i intäkt) under oktober månad. 
Beställning är därmed under september. Lotter går även att sälja i kiosken. Det skulle 
generera 12.500kr till föreningen. För att få lagen att känna sig mer engagerade i 
försäljningen så sa vi i styrelsen 10kr per såld lott går till respektive lagkassa.  



 

 

 
 
 
Diggiloo – Andreas kommer att maila ut inom snar framtid till de som anmält sig att ställa 
upp att arbeta under dagen för Diggeloo. Andreas har varit i kontakt med kommunen 
samt arrangören. 
 

14. Nästa möte – Gissningsvis i v33. Återkommer.  



 

 

 

1. Belastningsregister – Ta med och visa ni som har fått. 

2. Halltider 

3. Nycklar 

4. Säsongsschema 

5. Utbildningar 
a. Sekreterarutbildning i september (Damlaget behöver). Hur gammal måste man 

vara? Krävs det en eller två stycken som är utbildade vi match? 

b. T1U (Tidigare Bas) 4/9 arrangeras av NHK (Ev. Damlaget) 

6. ”Handboll Nu” 

a. Den 9-18 september 2022 gör vi tillsammans inom svensk handboll en stor 

gemensam nationell satsning på att visa upp vår sport, i stort som smått, över 

hela landet. Svenska Handbollförbundet, distriktsförbunden och landets 
föreningar fyller tillsammans perioden med handbollsglädje på olika sätt för alla. 

Bland annat genomförs en gemensam Handbollens dag den 17 september där 

många föreningar kommer att delta med olika aktiviteter. 
7. Kioskansvarig/Kontaktperson (inköp ligger på Hellas Lag kommande säsong) 

8. Domargrupp 
a. Alma Lindberg vill gärna fortsätta som domare. 0763-072156 

9. Inköpsansvarig 
a. Behov av matchtröjor för damlaget 

10. Stöd från Handbollsförbundet 
a. Finns det något för RHK ”Återstöd” och ”Projektmedel” 

11. Facebook 

12. Laget.se 

13. Nästa möte 



14. Övriga frågor 


